



長度調整管·可用於 不同高度的原裝油桶



剩餘油脂可回收至桶內 Surplus oil can be Length adjusting tube returned to the bucket

# HO701 | 手動機油機 / 齒輪油機 HO501 | HAND OPERATED OIL PUMP / GEAR OIL PUMP

#### 特點

- (1) 移動輕便,可使用於各種場合。
- (2) HO501適用於各國品牌5加侖桶裝機油或齒輪油。

#### 用油

- (1) 適用於一般潤滑油及齒輪油,均能順暢注入。
- (2) 若欲知所添加的油量,建議加購流量錶使用。 (型號: M101、M201共二種可參考)

#### **Feature**

- (1) Move easily, can be used in various occasion.
- (2) Model HO501 suitable for original 5 gallon tank oil or gear oil from every country.

#### Oil usage

- (1) Suitable for lubricant oil or gear oil:all can be infused into smoothly.
- (2) If you want to know how much added oil volume is, we suggest you buy flow meter extra. (Model: M101, M201. There are two types for your option.)





型號 Model	容量 Capacity	輸出量 Deliver Rate	油管長度 Hose Length	淨重 N.W.	毛重 G.W.	材積 CUFT
HO701	20L	100cc/ each cycle	6 ft	6.5 kgs	7.5 kgs	2.2'
HO501				4.5 kgs	5.0 kgs	1.0'

## HG101 手動黃油機 HAND OPERATED GREASE PUMP

### 特點

(1) 桶內徑350mm·桶內高365mm·可容納各國5加侖桶裝黃油。

#### **Feature**

(1) Inside diameter (ID) of barrel is 350mm. The inside height of barrel is 365mm. It can contain world wide original barrels of 5 gallons.







型號	容量	輸出量	油管長度	淨重	毛重	材積
Model	Capacity	Deliver Rate	Hose Length	N.W.	G.W.	CUFT
HG101	30L	3.6 g/cycle	6 ft	10.5 kgs	13.5 kgs	